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PSE
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KONTSEILUKO LEHENDAKARIA- Elena Luquin ( Aitziber San Roman titularra ordezkatzen/en sustitución de la
titular Aitziber San Roman)

IDAZKARIA – Nora Zugasti
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ESAN-EGINAK / DESARROLLO DE LA REUNIÓN

Gai-zerrendako gaiekin hasi aurretik, Garikoitz Agotek
barkamena eskatu du Kontseiluko presidente Aitziber
San Roman ez dagoelako, eta gaixo dagoela azaldu
du.  Haren  ordez,  Kontseilu  Sektorialaren  Araudiak
jasotzen  duen  bezala,  Elena  Luquin  izango  da
Kontseiluko lehendakaria. 

Elena Luquinek gai-zerrenda aurkeztu du.  

1.  Aurreko  bilkurako  akta  irakurri,  zuzendu  eta
onartzea, hala badagokio.

Akta onartua geratzen da inongo eragozpenik gabe.

2.  2022ko  Gizarte  Ekintzako  aurrekontuaren
aurkezpena

Puntu honetan, lehendakariak Garikoitz Agoteri eman
dio hitza.

Agote  jaunak  azaldu  du  aurrekontu-proiektua  dela
oraindik,  oraindik  itxi  gabe  baitago.  Zehazki,
zuzenketak aurkeztu ondoren,  gaur egun negoziazio-
fasean dago, eta, beraz, oraindik aldaketaren bat egon
daiteke.
  
Datu  orokorrei  dagokienez,  gobernu-taldeak
424.842.665  euroko  proposamena  aurkeztu  du,  eta
horietatik  31.639.364  €  Gizarte  Zerbitzuei  dagozkie,
hau  da,  aurrekontu  osoaren  %  7.   Aurrekontu-
proposamena  %  4,45  areagotu  da  iazko
proposamenarekin  alderatuta.  Gainera,  aurkeztutako
zuzenketek  aurrekontua  handitzea  proposatzen  dute,
Gizarte Ekintzaren behin betiko aurrekontua seguruenik
handiagoa izan dadin.

I. kapitulua (langileak) % 8,49 igo da. Horren arrazoia
da,  alde  batetik,  9  profesional  sartzea  egiturazko
plantillan.  Horrela,  lehen  aldi  baterako  kontratuekin
ziren zazpi lanpostu egonkortu egingo dira eta beste
bi lanpostu berri  sortu ere bai.  Nabarmentzekoa da
egonkortu  egin  direla  Genero-indarkeriaren  biktima
diren  emakumeei  arreta  emateko  zerbitzuko
teknikaria  eta  Gizarteratze-teknikaria,  elikadurarako
diru-laguntzen eta larrialdiko pisuen eta tutoretzapeko
apartamentuen kudeaketa egiteko.  Bestalde, 2022tik
aurrera  oinarrizko  gizarte-langileen  eta  Urdanetako
gizarte-langileen soldatak parekatzearen ondorio ere
bada  lehen  esan  dugun  igoera.  Horrela,  urteetako
errebindikazio historiko bati ere erantzun egingo zaio.

II. kapituluari dagokionez, Garikoitz Agotek azaldu du
ez dela aldaketarik izan termino absolutuetan, baina
aldaketak daudela partiden artean.

Antes  de  comenzar  con  los  temas  del  orden  del  día,
Garikoitz  Agote  disculpa  la  ausencia  de  Aitziber  San
Roman,  Presidenta  del  Consejo,  y  explica  que  está
enferma. En su lugar, tal y como recoge el Reglamento
del  Consejo  Sectorial,  Elena  Luquin  ejercerá  de
presidenta del Consejo.

Elena Luquin presenta el orden del día.  

1.  Lectura  del  acta  de  la  reunión  anterior,
rectificación y si procede, aprobación

  Es aprobada el acta, sin ninguna objeción.

2.  Presentación presupuesto Acción Social 2022

En este punto, la Presidenta  cede la palabra a Garikoitz
Agote

El Sr. Agote explica que todavía se trata del proyecto de
presupuesto ya que todavía está sin cerrar. En concreto,
tras la presentación de enmiendas, actualmente está en
fase de negociación por lo que aún puede haber algún
cambio.
  
En cuanto a los datos generales, el equipo de Gobierno
ha presentado una propuesta de 424.842.665€ de los
cuales  31.639.364€  corresponden  a  los  Servicios
Sociales, importe que representa el 7% del presupuesto
total.  La propuesta de presupuesto ha subido  un 4,45%
con respecto a la propuesta del año pasado. Además,
las  enmiendas  presentadas  proponen  aumentar  el
presupuesto por lo que seguramente el presupuesto final
del Acción Social sea mayor.

En lo que al Capítulo I se refiere ( personal), destaca
que ha aumentado en un 8,49 % . Los motivos son, por
un lado,  la incorporación de 9 profesionales a la planti-
lla estructural. De este modo se estabilizan siete pues-
tos  que ya existían previamente pero con contratos
temporales y  además se crean dos  puestos nuevos.
Cabe destacar la estabilización de la técnica del Servi-
cio de Atención a las mujeres víctimas de violencia de
género y la técnico de inserción para gestionar las sub-
venciones de alimentación y la gestión de los pisos de
emergencia  y  apartamentos  tutelados.  Por  otro  lado,
ese aumento incluye también  la equiparación salarial
que se producirá a partir del año 2022 entre las trabaja-
doras sociales de base y de Urdaneta. De este modo
se da respuesta a una reivindicación histórica de años.

En cuanto al Capítulo II, Garikoitz Agote explica que no
ha sufrido variación en términos absolutos pero si hay
cambios entre partidas.
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 Zehazki,  426.961  €  murriztu  da  etxez  etxeko
laguntza  zerbitzuaren  aurrekontua,  benetan
kontratatutako  zerbitzu-orduetara  egokituta,  gehi
2022rako  ordu-igoeraren  aurreikuspena.  Gainera,
gogorarazi du Udalak zerbitzuaren % 82 baino pixka
bat  gehiago  finantzatzen  duela  eta  herritarrek  %
17,73.  Azkenik,  Garikoitzek  gaineratu  du
aurreikuspena  2021eko  aurrekontuaren  %  97
gauzatzea dela.

Gizarte  Ekintzako  zuzendariak  azaldu  du
tutoretzapeko  apartamentuetan  adineko  pertsonen
arreta indartuko dela. Goizaldiak programa ere hiriko
8 puntutara zabaldu da (gaur egun 4 puntutan dago).
Programaren aurrekontua 20.000 € areagotu da.

Hurkoako ordezkariak hitza hartu du eta galdetu du
zergatik  murriztu  den  ELZren  ordu-kopurua.
Garikoitz  Agotek  azaldu  du  Udalak  ez  duela
zerbitzua murriztu, baizik eta azken urtean familiek
zerbitzu-ordu  gutxiago  eskatu  dituztela.  Horren
ondorioz, 2022ko aurrekontua egokitu behar izan da,
aurreko ekitaldiko eskariaren arabera finkatzen baita.
Jarraian,  azaldu  du  orduen  murrizketa  horren
arrazoia  izan  daitekeela  zenbait  familiei  tarifak  igo
zaizkiela,  hain  zuzen  ere  zerbitzua  arautzen  duen
erregelamenduaren  interpretazio-aldaketa  baten
ondorioz.  Gizarte Ekintzako zuzendariak azaldu du
kontratatutako  zerbitzu  motaren  arabera  zehazten
dela  prezioa.  Bi  zerbitzu-mota  daude:  Etxeko
laguntza  eta  laguntza  pertsonala.  Lehenengoaren
prezioa  ezartzeko,  bizikidetza-unitate  osoaren
onurarako  zerbitzua  denez,  kide  guztien  datu
ekonomikoak hartzen dira kontuan. Orain are ez zen
horrela egiten, erregelamenduak hala zehaztu arren.
Laguntza pertsonalerako, ordea, eskatzailearen datu
ekonomikoak bakarrik hartzen dira kontuan.

Azalpena  amaitu  ondoren,  Hurkoako  ordezkariak
harridura  agertu  du  ordu-kopurua  gutxitu  delako.
Adierazi  du  premia  badagoela,  eta  beraz,
ondorioztatzen  du  familiak  agian  udal-zerbitzutik
kanpo  ari  direla  laguntza  horren  bila,  eta  beraz,
beharrezkoa jo du gogoeta bat egitea. 

Garikoitz Agote ados dago, eta azpimarratu du gaur
egun zerbitzuaren jarraipen oso estua egiten dela.
Azpimarratu du, halaber, zerbitzu horrek berme bat
eskaintzen  duela  langile-kualifikazioari,  ikuskaritzari
eta abarri  dagokionez, eta astean 28 orduko muga
ere dagoela; hau da, egunean 4 ordu.

 En concreto,  se ha reducido en 426.961€ el  presu-
puesto del Servicio de Ayuda Domiciliaria, adaptándolo
a las horas de servicio  realmente contratadas más una
previsión de un incremento de horas para el año 2022.
Recuerda además, que el Ayuntamiento financia algo
más  del  82%  %  del  servicio  y  los  ciudadanos  un
17,73% Por último, Garikoitz añade que la previsión es
ejecutar el 97% del presupuesto del año 2021.

El Director del Área de Acción Social explica que se  re-
fuerza  la  atención  de  las  personas  mayores  en  los
apartamentos tutelados. También se amplia el progra-
ma Goizaldiak a 8 puntos de la ciudad ( actualmente
está en 4 puntos). Se ha aumentado en 20.000€ el pre-
supuesto del programa

El representante de Hurkoa toma la palabra para pre-
guntar el motivo de la reducción de horas en el SAD.
Garikoitz Agote explica que el Ayuntamiento no dismi-
nuye el servicio sino que este último año las familias
han solicitado menos horas de servicio. Eso ha deriva-
do en la necesidad de ajustar el presupuesto del 2022
ya que este se fija en base a la demanda del ejercicio
anterior.  Prosigue explicando que esta disminución de
horas puede deberse a que algunas familias han visto
sus tarifas aumentadas a raíz de un cambio en la inter-
pretación del Reglamento regulador del servicio.  Expli-
ca el Directos de Acción Social que el precio se deter-
mina en función del tipo de servicio contratado. Existen
dos servicios: Servicio de apoyo doméstico y servicio
personal. Para establecer el precio del primero, al ser
un servicio del que se beneficia toda la unidad convi-
vencial  se toman los datos económicos de todos  los
miembros. Hasta ahora,  no se realizaba de esta mane-
ra, a pesar de que el reglamento así lo define . En cam-
bio, para el servicio de apoyo personal sí que se tiene
en cuenta únicamente los datos económicos del solici-
tante.

Finalizada la explicación,  el  representante de Hurkoa
muestra su asombro ante la disminución de horas.  La
necesidad existe por lo que  concluye que quizás se es-
té buscando esa ayuda fuera del servicio municipal por
lo que estima necesaria una reflexión.

Garikoitz Agote se muestra de acuerdo y recalca que
actualmente ya se lleva a cabo un seguimiento muy es-
trecho del servicio. Recalca también que este servicio
presta  una garantías  en  términos de cualificación  de
personal, inspección etc. y que también existe una limi-
tación de 28 horas semanales, 4 horas al día.
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Catering-zerbitzuari  dagokionez,  Gizarte  Ekintzako
zuzendariak azaldu du gizarte eta hezkuntza alorreko
laguntza  eta  laguntza  psikosoziala  behar  duten
kasuetan esku hartu ahal izateko modu bat dela.

Gizarteratze  Zerbitzuaren  aurrekontua  dela  eta,
Agote jaunak azaldu du % 4 handitu dela Gaueko
aterpearen aurrekontua, esku-hartze sozialeko beste
hitzarmen  bat  sinatu  dutela  eta.  HESTIAren
aurrekontuak  ere  gora  egin  du,  laster  lehiaketara
aterako den kontratuan kaleko hezitzaile bat gehiago
sartu nahi baitute.

Elikadurarekin lotutako programei  dagokienez,  % 25
areagotu  da  aurrekontua.  Agote  jaunak  azaldu  du
Otorduak  II  programa  kalean  dauden  pertsonei
zuzenduta  dagoela  eta  12  ostalaritza-zentrorekin
lankidetzan  gauzatzen  dela.  Onuradunak  menu  bat
jatera  edo  janari-poltsa  bat  jasotzera  joaten  dira
zentroetara. Orain arte 58 onuradun egon dira.

Prebentzio,  Haur eta Familia Zerbitzuan,  bestalde,
aipagarria  da  esku-hartze  goiztiarreko  zerbitzuaren
aurrekontua % 3 areagotu dela, bi unitate profesional
gehitu  dira  baitira.  Era  berean,  Garikoitzek
azpimarratu  du  zerbitzua  ia  ikastetxe  guztietan
dagoela, 4 ikastetxetan izan ezik.  Nabarmentzekoa
da,  halaber,  Gizarte  eta Hezkuntza arloko eta  arlo
Psikosozialeko  Arreta  Zerbitzua,  1.443.332,45
euroko  aurrekontuarekin,  eta  psikologo
komunitarioen  zerbitzua,  589.776  euroko
aurrekontuarekin.

IV.  kapituluari  dagokionez (Laguntzak),  Garikoitzek
jakinarazi du iazko laguntza-maila bera mantenduko
dela.  Zuzendaritza  Atalean  2021ean  modu
puntualean emandako laguntza bat desagertuko da.

Inbertsioetan, hauek nabarmendu ditu:

 Villa Saliako obrak, bertan bi zerbitzu eskaintzeko:

-   HESTIA berria.  Instalazioak nabarmen hobetuko
dira eta zerbitzuak zabalduko dira.

-  Egoera  zaurgarrian  dauden  adingabeak:  Egoera
zaurgarrian  dauden  adingabeei  zuzendutako
taldekako arreta-programak zentralizatuko dira.

Obra batzuk egingo dira Abegiren eraikin erantsian,
egokitzeko eta beste 3 logela independente egiteko.

En cuanto al servicio de catering, explica el Director de
Acción Social que el catering es un medio para poder in-
tervenir en casos que requieren apoyo socioeducativo y
psicosocial.

En el Servicio de Inserción Social el Sr. Agote explica
que el presupuesto del Gaueko Aterpea ha aumentado
en un 4% debido a la firma del nuevo convenio de inter-
vención social. El presupuesto del HESTIA también ha
aumentado ya que en el nuevo contrato que próxima-
mente saldrá a concurso  se pretende incorporar una fi-
gura más de educador de calle.

En cuanto a los programas vinculados con la alimenta-
ción, se ha aumentado el presupuesto en un 25%. Expli-
ca el Sr. Agote que el programa Otorduak II está dirigido
a las personas en situación de calle y se lleva a cabo en
colaboración con 12 centros hosteleros.  Los beneficia-
rios acuden a los centros a comer un menú o a recoger
una bolsa de comida. Hasta la fecha ha habido un total
de 58 beneficiarios.

En el Servicio de Prevención , Infancia  y familia, cabe
destacar que se ha aumentado el presupuesto del servi-
cio de intervención precoz un 3% ya que se han añadido
dos unidades profesionales  y destaca que el servicio es-
tá presente en todos los centros educativos excepto en
4. Destaca Garikoitz la labor del Ayuntamiento en la de-
tección precoz.  También destaca el servicio de Atención
Socio  educativa y  Psicosocial  con un presupuesto de
1.443.332,45€ y el servicio de los psicólogos comunita-
rios de 589.776€.

En cuando al Capítulo IV relativo a las ayudas, Garikoitz
informa que se mantiene el mismo nivel de ayudas del
año pasado. En el Área de Dirección desaparece una
ayuda directa que se otorgó de manera puntual en el
2021.

En cuanto a las inversiones, destaca lo siguiente:

 Las obras de Villa Salia que albergará dos servicios:

-  El nuevo HESTIA . Se mejorará notoriamente las insta-
laciones y se ampliarán servicios.

- Menores en vulnerabilidad: Se van a centralizar los pro-
gramas de atención grupal dirigidos a menores en situa-
ción de vulnerabilidad.

Se van a llevar a cabo unas obras en el Anexo del Abegi
para adecuarlo y añadir 3 habitaciones independientes.
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Pertsona nagusien elkarteen lokalak hobetzeko diru
gehiago jarri da, eta obra bat egingo da Erdialden.

Aurreko  urteetako  319.000  €  ere  erantsiko  zaio
aurtengo  aurrekontuari,  eta  hori  oso  ona  da,  era
horretan,  Groseko  adinekoen  pertsonentzako
elkartearen lokala erosteko modua izango baita.

 
Azkenik,  datozen  urteetako  konpromisoei
dagokienez  (2023  eta  2024),  Antiguako  Gizarte
Zerbitzuen zentroa berritzeko aurrekontua txertatzea
nabarmendu du.

Amaitzeko, Garikoitzek zenbait  zifra garrantzitsuren
berri  eman  du.  Azaldu  du  Gizarte  Zerbitzuetako
zentro guztietan guztira 70 pertsonako lantalde bat
dagoela  lanean.  Udalak  300  €  inbertitzen  ditu  65
urtetik gorako pertsona bakoitzeko, 341 € bazterketa
egoeran  dagoen  pertsona  bakoitzeko  eta  114  €
adingabe bakoitzeko.  

3.- Galderak eta eskaerak

Gaztediko ordezkariak  hartu  du hitza eta  azaldu du
bere elkarteak 220 artatzen zituela lehen, eta orain,
berriz,  284  familia  artatzen  ari  direla.  Bere  lana
aldarrikatu du, eta jakinarazi du gaur egun erabiltzen
duten lokalaren alokairu prezioa oso handia dela.  

Garikoitz Agotek lokalak lagatzeko prozedura azaldu
du. Azaldu du hainbat eragilek osatutako batzorde bat
dagoela  eskaerak  aztertzeko,  eta  gaur  egun
lehentasuna ematen zaiela lokala partekatzeko prest
dauden  elkarteei.  Gaineratu  du,  Donostiak,
Gipuzkoako  hiriburua  denez,  probintzia  osoko
entitateen eskaerak jasotzen dituela.

Gaztediko  ordezkariak  azaldu  du  egiten  duten
lanagatik  ezin  dutela  lokala  partekatu,  asteko  egun
guztietan  ematen  baitute  zerbitzua.   Gogorarazi  du
1994az  geroztik  ari  direla  lokal  bat  eskatzen,  eta
zerrendan  beti  leku  berean  daudela.  Amaitzeko,
adierazi  du,  irizpidea  partekatzea  bada,  haiek  ezin
izango  dutela  sekula  lokal  bat  lortu.  Azkenik,
gogorarazi  du Foru Aldundiak espazio partekatu bat
eskaintzen diela elkarteei,  eta beraiek ere erabiltzen
dutela espazio hori.

Elena  Luquin  andreak  azaldu  du  Batzorde
Iraunkorrean  aztertu  zela  eskaera,  eta  ondorioztatu
zela espazio partekatua zela egokiena, eta lan-mahai
bat  sortzea  komeni  zela,  proposamen  bateratu  bat
egiteko.

Gaztedik  azaldu  duenez,  lokal  bat  partekatzeko
proposamena egitea bada helburua,  horrek ez diela
balio.

Se ha aumentado el dinero destinado a las mejoras de
los Locales de los Hogares del Jubilado y se va llevar a
cabo una obra en Erdialde.

Se van a incorporar 319.000€ de años anteriores lo cual
es muy positivo ya que de esta forma se podrá adquirir el
local para el hogar del Jubilado de Gros.

 

Por último en cuanto a los compromisos de los próximos
años ( 2023 y 2024) destaca que se ha incluido presu-
puesto para renovar el centro de Servicio Sociales del
Antiguo.

Para terminar, Garikoitz informa de algunas cifras rele-
vantes. Explica que en conjunto de los Centros de  Ser-
vicios Sociales hay un equipo de 70 personas atendien-
do. El Ayuntamiento invierte 300 € por persona mayor de
65 años , 341€ por persona en exclusión y 114 € por me-
nor de edad.  

3.-Ruegos y pregunta

El represante de Gaztedi toma la palabra y explica que
su Asociación atendía a 220 familias y que actualmente
se está atendiendo a 284 familias. Reivindica su labor e
informa que el alquiler del local en el cual se encuentran
actualmente es muy elevado.  

Garikoitz  Agote explica  el  procedimiento de cesión de
locales. Explica que existe una Comisión compuesta por
diversos agentes  en la cual se analizan las solicitudes y
que actualmente se da prioridad a las Asociaciones que
están  dispuestas  a  compartir  local.  Añade  que  San
Sebastian como capital de provincia recibide solicitudes
de entidades de toda la provincia.

El representante de Gaztedi explica que ellos por el tipo
de labor que desempeñan no pueden compartir local ya
que  prestan  servicio  todos  los  días  de  la  semana.
Recuerda que llevan reclamando un local desde el año
94 y  que siempre  ocupan el  mismo  lugar  en  la  lista.
Concluye  que  si  el  criterio  es  compartir  ellos  nunca
podrán acceder a un local.  Por último recuerda que la
Diputación Foral ya facilita un espacio compartido a las
asociaciones, espacio que ellos también utilizan.

Elena Luquin,  explica que en la Comisión Permanente
se  analizó  su  solicitud  y  se  concluyó  que  lo  más
adecuado era un espacio compartido y que lo adecuado
era crear una mesa de trabajo para hacer una propuesta
conjunta.

Gaztedi explica que si la idea es hacer una propuesta
para compartir local a ellos no les sirve.
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Auzoetako  eta  Zeharkako  Proiektuetako  zinegotzia
den aldetik,  Maria Jesus Idoetak hartu du hitza,  eta
azaldu  du  ez  dagoela  lokalik,  eta  lagatako  lokalak
benetan  erabiltzen  ari  diren  aztertu  beharko  dela.
Azaldu du lokaletan inbertitzea dela errazena, baina
gero  gastu  arrunt  bat  dagoela,  urtero  errepikatzen
dena. Gaztediko ordezkariak hartu du hitza eta gastu
arrunta bere gain hartzea proposatu du. Biek erabaki
dute gaia modu pribatuan jorratzea.

Nagusilaneko  ordezkariak  hurrengo  bileretarako
eskatu  du  aurkezpeneko  power  pointa  Kontseiluko
kideei aldez aurretik bidaltzeko, aztertu ahal izateko.
Garikoitz  Agote  ados  agertu  da,  eta,  amaitzeko,
azaldu  du  Elkartu  elkarteko  ordezkaria  ez  dela
bertaratu  osoko  bilkuren  aretoak  ez  dituelako
irisgarritasun-baldintzak betetzen.

Hurkoako ordezkariak esan du arraroa iruditzen zaiola
jendea  kalera  joatea  jatera  Otorduak  II  programa
abian  badago.  Entzun  dutenaren  arabera,
boluntarioek janaria banatzen dute Konstituzio plazan
eta Egian.

Garikoitz  Agotek  azaldu du Udala  horretaz jabetzen
dela,  eta gaineratu du oso kezkatuta daudela Egian
bizitzen  ari  diren  segurtasun-ezarekin,  egoera
horietako batzuk oso larriak baitira.  Azaldu du polizia
egunero joaten dela ingurua kontrolatzera, eta apirilaz
geroztik 180 polizia-atestatu izan direla.  Gaineratu du
Udala ez dagoela ados otorduak kalean emateko eta
horretarako  jendea  elkartzeko  sistemarekin;  aitzitik,
konponbide  integratzaileagoak  ematearen  aldekoak
direla.  Amaitzeko,  azaldu du Otorduak II  programak
kudeaketa-ahalegin handia eskatzen duela, eta irekita
dagoela  hirian  nolabaiteko  sustraitzea  duten  eta
elikadurarako inolako laguntza ekonomikorik jasotzen
ez duten etxerik gabeko pertsonentzat.

Horrenbestez, bilera 12:00etan amaitu da.

Maria  Jesus  Idoeta,  como  Concejala  de  Barrios  y
Proyectos Transversales, toma la palabra y explica que
no  hay  locales  y  añade  que  habrá  que  analizar  si
realmente se está haciendo uso de los locales cedidos.
Explica  que  invertir  en  locales  es  lo  más  fácil,   pero
luego existe un gasto corriente que se repite cada año.
El representante de Gaztedi toma la palabra y propone
hacerse cargo del gasto corriente. Ambos deciden tratar
el tema en privado.

El representante de Nagusilan solicita para las próximas
reuniones  que  el  power  point  con  la  presentación  se
envíe previamente a los miembros del Consejo para que
puedan analizarlo.
Garikoitz Agote se muestra de acuerdo y para finalizar
explica que  el representante de la Asociación de Elkartu
no ha acudido porque el Salón de Plenos no cumple con
las condiciones de accesibilidad.

El representante de Hurkoa interviene  para trasmitir que
le parece extraño que la gente acuda a la calle a comer
cuando existe el programa Otorduak II. Según han oído
hay  voluntarios  repartiendo  comida  en  la  Plaza  de  la
Consitución y en Egia.

Garikoitz  Agote  explica  que  el  Ayuntamiento  es
consciente de ello y añade que están muy preocupados
con las situaciones de inseguridad que se están viviendo
en Egia, algunas de ellas muy graves.  Explica que la
Policía acude todos los días a controlar la zona y que
desde abril ha habido 180 atestados policiales.  Añade
que  el  Ayuntamiento  no  comparte  el  sistema  de  dar
comidas  en  la  calle   y  juntar  a  la  gente,  y  que  son
partidarios  de  dar  soluciones  más  integradoras.  Para
terminar, explica que  el programa Otorduak II supone un
gran esfuerzo de gestión que está abierto a personas sin
hogar con cierto arraigo en la ciudad y que no reciben
ningún tipo de ayuda económica para la alimentación.

A las 12:00 se da por finalizada la reunión.


